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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 22 

 

         Днес 29.04.2025г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 10 общински съветници. Със заявления за отсъствие: г-н Велизар Николаев-

общ.съветник, г-н Милен Миленов-общ.съветник и г-н Симо Иванов-общински съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Ваня Иванова-директор Дирекция „СА“, г-жа Диана 

Василева-гл.експ. СП, г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ, г-н Владимир Василев-мл.експ. 

СП, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-

жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци, г-жа Николинка 

Чобанова-кмет с. Малък извор. 

         Присъстват и: г-жа Малина Росманова-секретар НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица, г-жа 

Ирина Неева-секретар-библиотекар НЧ „Иван Данов-1903” с. Брестница, г-жа Ирена Цакова-

секретар-библиотекар НЧ „Христо Ботев-1928г.“ с. Батулци, г-жа Румяна Илиева-секретар-

библиотекар НЧ „Христо Ботев-1912” с. Г. Брестница, г-н Мартин Мечкаров-секретар-

библиотекар НЧ „Христо Ботев 1929г.” с. Малък Извор, г-н Бойко Бочев-секретар-

библиотекар НЧ „Борба-1927” с. Орешене. 

         Присъстват граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 73, 

ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, заседанието на Общински съвет е законно. Представи проекта 

за дневен ред и даде думата за предложения за изменения и допълнения по така 

представения проект. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник се включи в заседанието на Общински съвет. 

 

        Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници предложения и 

мнения по представения проект за дневен ред не бяха изразени, г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви, че преминават към процедура «Гласуване» за неговото приемане. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

        1. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2024г. от читалищата на територията на община 

Ябланица: 

            1.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2024г. и 

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2024г. 

            1.2. Приемане на доклад от НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене за осъществената 

читалищна дейност през 2024г. и финансов отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2024г. 

            1.3. Приемане на отчет от НЧ „Христо Ботев-1928” с. Батулци за развитие на 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за приходите и разходите за 2024г.  

            1.4. Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет на изразходваните бюджетни 

средства през 2024г. 

            1.5. Приемане на доклад от НЧ „Иван Данов 1903” с. Брестница за осъществените 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2024г. 
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            1.6. Приемане на отчет от НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци за дейността през 2024г. и 

отчет за приходите и разходите за 2024г. 

            1.7. Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за осъществените 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните от бюджета средства през 2024г. 

        2. Приемане на отчет, за изразходваните средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2025г. до 31.03.2025г.  

        3. Предложения от Кмета на Общината: 

           3.1. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и съоръжения 

на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за присъединяване на 

поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.91.259 по КККР на гр. Ябланица към 

водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

           3.2. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и съоръжения 

на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за присъединяване на 

поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.706.630 по КККР на гр. Ябланица, съответстващ 

на урегулиран поземлен имот (УПИ)  ХХХVІІІ-630, кв. 29 по плана на кв. Шумнене, гр. 

Ябланица към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

           3.3. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и съоръжения 

на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за присъединяване на 

поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 24390.700.139 по КККР на с. Дъбравата към 

водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

            3.4. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, такси: 

„пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими вземания, 

включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на приходите от 

01.01.2025г. до 31.03.2025г.  

            3.5. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 31.03.2025г. 

            3.6. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

            3.7. Приемане на План за защита при бедствия на Община Ябланица 2024-2029г. 

            3.8. Приемане на Програма за закрила на детето за 2025г. 

            3.9. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община Ябланица за 

периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

         4. Питания, мнения, разни. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Приемане на отчетни доклади за осъществените читалищни дейности 

и изразходваните от бюджета средства за 2024г. от читалищата на територията на 

община Ябланица: 

          По точка 1.1. Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  

2024г. и  отчет за изразходваните от бюджета средства през 2024г.  

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и предложи, преди да даде 

думата на председателя на ПК  „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”, г-н 

Иван Георгиев, за да ги запознае с проекта за решение, предложен от членовете на 
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ръководената от него комисия по тази точка от дневния ред, отчетните доклади за 

осъществените читалищни дейности и изразходваните от бюджета средства за 2024г. от 

читалищата на територията на община Ябланица, да бъдат разгледани и гласувани анблок, а 

след това в протокола да бъдат отразени с отделни решения. 

         С 11 гласа „За“ общинските съветници подкрепиха процедурното предложение на 

г-н Гаврилов. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия от т. 1.1. до т. 1.7., включително. Отбеляза, че предложението на ПК 

„Образование“ е същото, т.е. двете комисии нямат различия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че водеща по тази точка от дневния 

ред е Постоянната комисия по „Образование, култура, здравеопазване…“, но тъй като 

нейния председател отсъства, ще си позволи да уточни, че действително това, което г-н 

Георгиев казва е така, предложението за решение на ресорната комисия е същото, но  

колегите от комисията имат и две препоръки към ръководствата на читалищата на 

територията на общината, които се оформиха в провелата се дискусия по време на 

заседанието на ПК „Образование“, а именно: 

        1. Да бъде направена актуализация на списъка на членовете на читалищата. 

        2. Стриктно да се водят всички задължителни документи в читалищата. 

        Г-н Гаврилов-председател ОбС – уточни, че в залата присъстват почти всички 

представители на читалищата на територията на общината. Даде думата за мнения и 

коментари по тази точка от дневния ред. 

        Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита с читалището в с. Златна Панега какво се 

случва? Има ли от тяхна страна движение след направения коментар на заседанието на 

постоянната комисия? 

        Г-н Ивелин Йошев-секретар и г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – отговориха 

едновременно – не, като г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – допълни, че представител на 

читалището не е идвал, а юриста на общината към момента на провеждане на заседанието на 

ОбС е в сградата на Общината. 

        Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да преминат към процедура „Гласуване“. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи в предвид двете допълнителни 

препоръки, да прогласуват предложението на водещата постоянна комисия по „Образование, 

култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“. 

 

        Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представените отчетни доклади за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 

бюджета средства за 2024г. от читалищата на територията на община Ябланица, подкрепени 

от двете постоянни комисии, включително с отправените препоръки от страна на ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм“. 

 

         По т. 1.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 234 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица за  2024г. и 

отчет за изразходваните от бюджета средства през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 
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РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Наука-1901” гр. Ябланица през  

2024г. 

         2. Приема представения отчет за изразходваните от бюджета средства през 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.2. Приемане на доклад от НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене за осъществената 

читалищна дейност през 2024г. и финансов отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2024г. 

 

         По т. 1.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 235 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на доклад от НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене за осъществената 

читалищна дейност през 2024г. и финансов отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществената читалищна дейност през 2024г. на НЧ 

„Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         2. Приема представения финансов отчет за изразходваните бюджетни средства през 

2024г. от НЧ „Борба-1927г.” с. Орешене. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.3. Приемане на отчет от НЧ  „Христо Ботев-1928” с. Батулци за развитие на 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за приходите и разходите за 2024г.  
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         По т. 1.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 236 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на отчет от НЧ  „Христо Ботев-1928” с. Батулци за развитие на 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за приходите и разходите за 2024г.  

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представеният отчет за развитие на читалищните дейности на НЧ  „Христо 

Ботев-1928” с. Батулци през 2024г. 

 

         2. Приема отчета за приходите и разходите за 2024г. на НЧ  „Христо Ботев-1928” с. 

Батулци. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.4. Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет на изразходваните бюджетни 

средства през 2024г. 

 

         По т. 1.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 237 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет на изразходваните бюджетни 

средства през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Христо 

Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница през 2024г. 
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         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2024г. от НЧ 

„Христо Ботев-1912г.” с. Голяма Брестница. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.5. Приемане на доклад от НЧ „Иван Данов 1903” с. Брестница за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните бюджетни 

средства през 2024г. 

 

         По т. 1.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 238 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на доклад от НЧ „Иван Данов 1903” с. Брестница за осъществените 

читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните бюджетни средства през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ „Иван 

Данов 1903” с. Брестница през 2024г. 

 

         2. Приема представения отчет за изразходваните бюджетни средства през 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.6. Приемане на отчет от НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци за дейността през 

2024г. и отчет за приходите и разходите за 2024г. 

 

         По т. 1.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 239 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 
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         Относно: Приемане на отчет от НЧ „Пробуда-1926“ с. Добревци за дейността през 

2024г. и отчет за приходите и разходите за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на НЧ „Пробуда” с. Добревци за 2024г. 

 

         2. Приема представения отчет за приходите и разходите от НЧ „Пробуда” с. Добревци 

за 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 1.7. Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните от бюджета 

средства през 2024г. 

 

         По т. 1.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

№ 240 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

      

         Относно: Приемане на доклад от НЧ „Христо Ботев 1929“ с. Малък извор за 

осъществените читалищни дейности през 2024г. и отчет за изразходваните от бюджета 

средства през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 26а, ал. 5 от Закона за 

народните читалища и в изпълнение на правомощията по чл. 17, ал. 1, т. 5 и чл. 20 от 

ЗМСМА. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчетен доклад за осъществените читалищни дейности от НЧ 

„Христо Ботев-1929” с. Малък Извор за 2024г. 

 

         2. Приема отчета за изразходваните от бюджета средства от НЧ „Христо Ботев-1929” с. 

Малък Извор през 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

         Препоръки към Читалищата на територията на община Ябланица: 

         1. Актуализация на списъка на членовете на Читалищата. 

         2. Стриктно водене на всички задължителни документи за Читалищата. 

 

 

         По точка 2. Приемане на отчет, за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2025г. до 31.03.2025г.  

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и даде 

думата за мнения и коментари. 

 

         Тъй като такива не бяха изразени г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава 

към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на така 

представения отчет. 

 

         По т. 2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 241 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2025г. до 31.03.2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 7 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Приема представения отчет за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.01.2025г. до 31.03.2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 3. Предложения от Кмета на Община Ябланица: 

         По точка 3.1. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.91.259 по КККР на гр. 

Ябланица към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и предложи, преди да даде 

думата на председателя на ПК “Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, 

селско и горско стопанство, транспорт, екология” г-н Любен Василев, точки 3.1., 3.2. и 3.3. 

да ги разгледат и гласуват анблок, като в протокола след това ще бъдат отразени с отделни 

решения. 

         С 11 гласа „За“ общинските съветници подкрепиха процедурното предложение на 

г-н Гаврилов. 

         Г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия по т. 3.1., 3.2. и 3.3., включително.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отеляза, че ще се възползва от факта, че г-н 

Симо Иванов е в залата, и в качеството му на представител на ВиК-а би искал да попита тези 

отсечки на прокарване в размер на 1,60, 2,5 и 1,50 м. не са ли малки?! 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник и в качеството му на представител на ВиК обясни, че 

тази дължина е в зависимост от това от коя страна е водопровода и съответното самата 

водопроводната шахта на дадения имот. Даде пример със собственика на имота по т. 3.2. и 

отбеляза, че там са около 45 м., като прокарването ще е почти през целия общински имот и 

разбира се то ще е за сметка на частното лице. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представените предложения от кмета на общината по т. 3.1., 3.2. и 3.3., подкрепени от ПК 

„Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, 

транспорт, екология“ и ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна 

политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 242 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.91.259 по КККР на гр. 

Ябланица към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие да се учреди на Светослав Матев Стефанов, възмездно право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и 

сервитут на подземно трасе на водопровод през поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 

87014.94.452 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица – имот 

публична общинска собственост с НТП - „Местен път“, с обща дължина 1,60м. 

 

         2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Светослав Матев Стефанов. 

 

         3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 
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не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 3.2. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.706.630 по КККР на гр. 

Ябланица, съответстващ на урегулиран поземлен имот (УПИ)  ХХХVІІІ-630, кв. 29 по плана 

на кв. Шумнене, гр. Ябланица към водопроводната мрежа през имот публична общинска 

собственост. 

 

         По т. 3.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 243 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.706.630 по КККР на гр. 

Ябланица, съответстващ на урегулиран поземлен имот (УПИ)  ХХХVІІІ-630, кв. 29 по плана 

на кв. Шумнене, гр. Ябланица към водопроводната мрежа през имот публична общинска 

собственост. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие да се учреди на Светлана Вячеславовна Иванова, възмездно  право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и 

сервитут на подземно трасе на водопровод през поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 

87014.706.755 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица, кв. 

Шумнене – имот публична общинска собственост с НТП – „Второстепенна улица“, с обща 

дължина 2,5 м. 

 

         2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Светлана Вячеславовна Иванова. 

 

         3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 
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територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 3.3. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 24390.700.139 по КККР на с. 

Дъбравата към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

 

         По т. 3.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 244 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 24390.700.139 по КККР на с. 

Дъбравата към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие да се учреди на Крум Михайлов Костов, възмездно  право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и 

сервитут на подземно трасе на водопровод през поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 

24390.700.3033 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Дъбравата, общ. 

Ябланица - имот публична общинска собственост с НТП – „Второстепенна улица“, с обща 

дължина 1,50 м. 

 

         2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Крум Михайлов Костов. 

 

         3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 
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не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 

         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов; 

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” –  няма. 

 

 

         По точка 3.5. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2025г. до 31.03.2025г.  

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Поясни, че тази справка се представя на тримесечие. Тя е подробно 

разписана и касае първото тримесечие на 2025г. Повтори отправената от негова страна 

препоръка (забележка) към Администрация по отношение на битака, който трябва да бъде 

върнат и позициониран на друга улица, а не като продължение на самия пазар. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представената информация 

от кмета на общината, подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост”. 

 

         По т. 3.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 245 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2025г. до 31.03.2025г.  

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за събираемостта на приходите с местен характер 

– данъци, такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 
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дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.5. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия и поясни, че представената в отчета таблица е добре разписана. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представеният отчет от кмета на общината, подкрепена от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 3.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 246 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.03.2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 31.03.2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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          По точка 3.6. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че допълнителната 

информация във връзка с отправена от страна на постоянната комисия препоръка е 

предоставена на общинските съветници. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху представената допълнително подробна 

информация и попита цитираните в нея 12 бр. контейнери оставени за резерв къде се 

намират? 

          Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – отговори, че са продадени за скрап. 

          Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита, след като са оставени за резерв, защо са 

продадени за скрап?! 

          Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отбеляза, че това е направено през 

предходен мандат, а не по негово време. 

 

          Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представеният отчет от кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“. 

 

          По т. 3.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 247 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 181/16.12.2024г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Приема представения Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 3.7. Приемане на План за защита при бедствия на Община Ябланица 2024-

2029г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и 

поясни, че съгласно  Закона за защита при бедствия, всяка община в Република България 

трябва да има актуализиран План за защита при бедствия за петгодишен период. Един 

перфектно разработен документи съгласуван с всички заинтересова институции. Това е 

крайният етап – приемането му от Общински съвет Ябланица. Поради отсъствието на 

председателя на ПК “Обществен ред, законност, безопасност на движението, защита при 

бедствия“, представи предложението за решение на постоянната комисия по тази точка от 

дневния ред.  

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения план от кмета на общината, подкрепен от ПК “Обществен ред, законност, 

безопасност на движението, защита при бедствия“. 

 

         По т. 3.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 248 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Приемане на План за защита при бедствия на Община Ябланица 2024-2029г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, съгласно изискванията на чл. 9, ал. 11 от 

Закона за защита при бедствия и Писмо с изх. № ОМ-5-6(3)/06.03.2025г. на Областен 

управител Ловеч. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

      1. Приема План за защита при бедствия на Община Ябланица 2024-2029г. 

  

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.8. Приемане на Програма за закрила на детето за 2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на г-жа 

Полина Иванова-общ.съветник и член на ПК „Образование, култура, здравеопазване, 

социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”, за да представи предложението 

на комисията по тази точка от дневния ред. 

         Г-жа Полина Иванова-общ.съветник и член на ПК – представи предложението за 

решение на постоянната комисия.  

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представената програма от кмета на общината, подкрепена от ПК „Образование, 

култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”. 
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          По т. 3.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 249 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Програма за закрила на детето за 2025г. 

 

         На основание чл. 21 ал. 1, т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 3, ал. 1 и ал. 3 от 

Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Програма за закрила на детето за 2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов,  

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

          Г-н Симо Иванов-общ.съветник с разрешението на председател ОбС е извън залата по 

време на провелата се процедура „Гласуване“. 

 

 

          По точка 3.9. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и даде 

думата за мнения и коментари. 

 

         Тъй като такива не бяха изразени г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава 

към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на така 

представения отчет от кмета на общината. 

 

          По т. 3.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 250 

гр. Ябланица, 29.04.2025г. 

 

         Относно: Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на 

Община Ябланица за периода 01.01.2025г. – 31.03.2025г. 
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         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов,  

Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 4. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че до момента писмени питания няма 

постъпили в деловодството на Общински съвет и даде думата за устни такива.  

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – запозна присъстващите в залата с възникналия 

проблем по отношение водоподаването към град Ябланица и възникналата авария на Втори 

подем на Помпена станция „Видрите“, в резултат на проблем по електропеносната мрежа. Не 

достатъчното подавано количество вода от „Езерото“ с. Малък извор и необходимостта от 

байпас, за да бъде увеличено то. Предприемане на сериозни мерки по изграждането на 

резервоар „Кука“, с който водоподаването към града ще бъде напълно обезпечено. Успели са 

към настоящия момент да ремонтират и там, където е необходимо да подменят водопроводи 

във всички населени места, като с. Добревци е обхванато напълно със собствен 

водоизточник. Провел е разговори с ВиК АД Ловеч за закупуване на и подмяна помпата на 

Втори подем в Гложене. 

         В дискусията по изказването на г-н Симо Иванов мнение изразиха: г-н Найден 

Найденов-кмет на общината и г-н Иван Георгиев-общ.съветник. 

 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата на г-жа Даниела Найденова. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – представи своята позиция чрез писмена 

декларация, която прочете пред присъстващите в залата, във връзка с направено от страна на 

г-н Велизар Николаев-общ.съветник изказване на проведено заседание на ПК „Образование, 

култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм”, на 

24.04.2025г. В заключение, призова г-н Велизар Николаев да си подаде оставката като 

общински съветник, за да влезе следващия по ред, който е в листата за общински съветници 

на Коалиция „Алтернатива на гражданите“. 

 

 

 

         Поради изчерпване на дневния ред г-н Румен Гаврилов-председател ОбС закри 

заседанието на Общински съвет Ябланица  в l4:55 часа. 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов:/п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


